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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Bruna Gobo (IDS-ISU) je na 11. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 1. lipnja 2022. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Da li se razmišljalo ili da li postoji mogućnost da se opet vrati onaj naš sajam koji nije više što 
se tiče kupovine već je više nama starijima radi druženja jer se nalazimo sa nekim starim 
poznanicima i tako nam se malo osvježi dan jer sve što smo stariji više nam treba druženje.“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik grada Labina: 
„Na ovo zadnje što ste rekli, malo bi Vas ispravio. Ne baš „što smo stariji“ nego nam svima fali 
druženje. Dvije godine smo bili u zatvori što se zvao lockdown i mislim da je to prirodno stanje 
stvari da se ljudi druže. Netko se druži na jednom mjestu, netko na nekom drugom, a puno se 
ljudi druži i na sajmu. Razgovarali smo već o tome ovdje na Gradskom vijeću gdje smo 
zaključili da idemo u smjeru da naše komunalno poduzeće pokuša organizirati otprilike četiri 
sajma godišnje koji bi imali tematsku namjenu. Jedan od tih je bio festival cvijeća za koji mogu 
pohvaliti komunalno poduzeće, koji je u potpunosti uspio, sa novom lokacijom, sa načinom 
pripreme manifestacije i svega skupa. Zamišljeno je još par takvih specifičnih sajmova. Mogu 
reći da sam i kroz razgovor sa građanima dobio više upita na tragu ovoga što ste vi sada 
postavili, da bi ljudi ipak htjeli jedanput na mjesec imati priliku možda kupiti neke stvari koje 
trenutno u Labinu ne mogu kupiti. Izbor nekih povoljnijih cijena koje ne možemo u nekim 
brendiranim trgovinama, za koje se nadam da će se vrlo brzo početi raditi u Labinu, prema 
informacijama koje imamo, neće moći biti dostupne građanima koji imaju nešto lošiju platežnu 
moć, a takvih ima. Tako da je sigurno da ćemo razgovarati sa komunalnim poduzećem. 
Moramo naglasiti da lokacija gdje je do sada bio sajam da je lokacija gdje građani iz tog dijela 
Labina ne žele čuti da se sajam tamo održava. Ne žele čuti iz više razloga. Zbog buke, zbog 
ranog dolaska ljudi koji tamo drže štandove a dolaze iz cijele Hrvatske, zbog smeća koje se 
tamo desi obzirom da bude velika fluktuacija ljudi. Treba vidjeti na koji način to napraviti na 
nekog drugoj lokaciji, da se s time suglasi ukoliko se zatvori neka prometnica MUP i sve to 
skupa. U svakom slučaju ćemo razgovarati i pokušati nešto napraviti jer vidim da ljudi dosta to 
traže, a ne bi voljeli da ispadne da ne slušamo ljude i ono što narod treba. Više o tome trenutno 
ne bi. Znam da je jedna lokacija predložena od strane vijećnika Halilovića, ako se ne varam, 
da to bude lokacija između uprave MUP-a u Labinu i Doma zdravlja, dionica u Istarskoj ulici. 
Da li bi to mogla biti ta lokacija ili ne, ili neka druga, to ćemo još vidjeti no u svakom slučaju 
pokušat ćemo odradit jednu malu pripremu vezano za to i onda donijeti konačnu odluku.“ 
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